

Tid: Tisdagen den 25 oktober kl 18.00 hos Lena Nydahl

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Mats Wallgren, Lena Nydahl, Fredric Ferrari, Karin Lefvert och inbjuden Andreas Rebert.

Ej närvarande: Lars Hägg.

§ 1 **Genomgång av protokoll nr 3**

Vi gick igenom protokollet och efter inga invändningar **godkändes** det av de närvarande.

§ 2 **Ekonomisk rapport**

Saldo den 25 oktober 2022 är 47 848 kronor.

Intäkterna för Simrisdagen var 8 000 kr och kostnaderna blev 9 985 kronor.

§ 3 **Adjungering till styrelsen**

Då vi vid detta styrelsemöte var beslutsfattande så **beslöt** vi att adjungera Andreas Rebert till styrelsen. Och hälsade honom varmt välkommen i gänget.

§ 4 **Ny logotype**

Andreas har **arbetat** fram några förslag och efter en givande diskussion bad vi Andreas att ytterligare arbeta fram ett par alternativ då vi inte riktigt kunde enas om de liggande förslagen. Andreas **åtog** sig vänligen att titta vidare på några alternativ.

§ 5 **Stadgeändringar**

Johan har **arbetat** fram ett första förslag till stadgeändringar och vi **enades** om att det behövde bearbetas ytterligare så processen fortskrider. Beslut om stadgeändringarna ska tas vid två separata årsmöten. Alternativt ett årsmöte och ett extra årsmöte.

§ 6 **Mejl från medlem**

Vi **bestämde** att ett svar i brevform mejlas till denna medlem och det förslag som förelåg på mötet **godkändes** och det sänds till berörd medlem.

§ 7 **Österlen lyser**

Karin **visade** ett utskick vi hade tidigare och vi **bestämde** att ett liknande skickas via mejl till alla medlemmar och sätts upp på anslagstavlan och vid de samlade brevlådorna i båda byarna.

§ 8 **Informationsbrev – Julmarknad, Lucia och Nyårsafton**

Vi **bestämde** att nästa nyhetsbrev med information om kommande aktiviteter skickas ut ca två veckor före första aktiviteten som är Julmarknaden den 3 och 4 december.

Lena, Annika och Karin **informerade** om mötet med ägarna till Simris Trädgård vad gäller vår gemensamma julmarknad. Annika har tagit fram kostnaden för en annons i

ÖsterlenMagasinet och vi **bestämde** att om vi kan dela på kostnaden med Simris Trädgård så tar vi hälften av densamma. Vi har ett nytt möte inbokat så planeringen går vidare.

Karin **åtog** sig att kontakta Lars, som inte var med på detta möte, för att höra vad som gäller för ett eventuellt luciatåg i Simris.

Vad gäller Nyårsafton så **föreslår** vi gemensamt firande uppe på Grams Backe för de som önskar, så som vi gjort många år tidigare.

§ 9 Trygghetsvandring i Simris

Det var många invånare som **deltog** i denna vandring och de frågor som var mest angelägna var trafiken och belysningen i byn. Representanterna från kommunen och polisen var idel öra och kunde också tala om att belysningen i byn var under bearbetning. Helt ny belysning planeras att sättas upp i Simris. Som vi förstod **uppfattades** vandringen positiv.

§ 10 Övriga frågor a) Julträd i Simris b) Blomkrukorna i Simris

- a) Mats **berättade** att våra 3 julträd var i ganska dåligt skick, i synnerhet det stora trädet. Han fick i uppgift att se över alla tre och vid behov köpa in nytt.
- b) Annika **åtog** sig att först tala med den person som är ansvarig för krukornas utseende och skötsel och därefter tala med den person som klagat på att krukorna skymmer sikten vid utfart från Byadammsvägen.

§ 11 Nästa styrelsemöte

Vi **bestämde** att nästa möte hålls tisdagen den 7 februari 2023 hos Johan. Mötet **avslutades** och vi tackade Lena för väldigt god förplägnad.

Annika Hallqvist
Ordförande

Karin Lefvert
sekreterare